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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az alapja annak a feltételezésnek, hogy az érintett 
önkormányzatok térítésmentesen fogják átadni Hajógyári-sziget tervezett beépítésére 
kiszemelt területetek?" 

Tisztelt  Miniszter  Úr!

A Pest Megyei Kormányhivatal a napokban tette közzé azt a hirdetményt, amely szerint környezeti
hatásvizsgálati  eljárás  indul  Budapest  III.  kerületében  a  Hajógyári-sziget  árvízvédelmével
kapcsolatosan.
Korábban lehetett tudni azokról a kormányzati tervekről, melyek alapján a sziget déli részén, az
UNESCO világörökségi listájáról kivont területen kajak-kenu akadémia épülne, holott a kormány
korábban  komoly  régészeti  feltárást  is  tervezett,  amely  aztán  sohasem  történt  meg.
A most  megjelent  hatásvizsgálatban  továbbá  szerepel  a  sziget  észak-keleti  részén  kialakítandó
földgát megépítése, amely alkalmas lenne mobilpanelek fogadására is. Ez felvet a kormány további
szándékait érintő kérdéseket és aggályokat a sziget beépítésével kapcsolatban: a szigeten található
15,3 hektár ligeterdő csaknem ötödét érintené a védműrendszer megépítése, de egyes tervek a sziget
vízháztartását  is  kedvezőtlenül  érintenék.  Maguk  a  hatástanulmány-készítők  is  számolnak  a
lakosság  esetleges  ellenállásával,  ugyanakkor  azzal  is,  hogy  az  érintett  önkormányzatok
térítésmentesen  fogják  átadni  a  területeket.

A  fentiek  kapcsán  kérem  szíves  válaszát  az  alábbi  kérdésekre:

A hatástanulmányban szereplő alternatívák közül az elsőben az szerepel, hogy "a védvonal a 6+950
km szelvény környékén keresztezi  a  Hadrianus palota  romjait,  így a  szivárgásgátlás  kialakítása



komoly  kihívást  jelent."  Komolyan  számol-e  a  kormány  ezzel  az  alternatívával?

Mire  alapozza  a  hatástanulmány  azt,  hogy  az  érintett  önkormányzatok  előreláthatóan
térítésmentesen fogják biztosítani a területeket?
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